
Referat for kvartalsmødet 2023 06 25

0. Mødet indledes af Formand, Daniel W. Møbjerg
Vi forsøger at opsætte disse møder som et andet format, end de månedlige bestyrelsesmøder vi
har haft. Dette skyldes foreningens størrelse og struktur, med ønske om mere åbenhed og
fælles ejerskab i organisationen.
Det bliver løbende revurderet og vi tager gerne imod inputs.
Afstemninger sker åbent med alle tilstedeværende medlemmer.

Tilstede
Emil Wissing, Rikke Ørsøe, Mikkel Ørsøe, Mick Bundgaard, Michael Rosenørn, Daniel Würtz
Møbjerg, Joachim Dittman, Anastasia Tesler-Larsen, Daniel Tesler-Larsen, Thomas Tjørnebjerg
Jensen og Kaare Hussmann

1. Godkendelse af dagsorden
Dagsorden godkendt.

2. Valg af referent
Daniel Tesler-Larsen valgt

3. Formandens beretning v. Daniel Møbjerg
a. Gennemgang af foreningens aktiviteter og resultater
b. Højdepunkter og udfordringer siden årets start
c. Planer og mål for det kommende år.

Rusty Henchmen har afviklet et event.
- Det gik godt og vi blev klogere på hvordan vi udlejer lokationen til lignende events.

Vi har fået Lys og lyd udstyr i hele mejeriet
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4. Funding og økonomi v. Joachim Dittman
a. Præsentation af økonomisk status

i. Vi har fået penge tilbage fra LAG projektet og har betalt alle vores
kreditorer.

ii. Bifrost har overtaget bogføring.
iii. Pt. har foreningen 73.829,68 kr. fordelt på vores kontorer.
iv. Vi har en gæld til Bifrost på 100.000 kr. for køb af lokationen og 31.999 kr.

hos DUF for et tidligere projekt der ikke blev afviklet.
b. Gennemgang af budget for det kommende kvartal

i. Vores budgetter for det kommende kvartal er baseret.
1. Sunfall sommer: 50.000 kr. (ved 150 deltagere)
2. Rom og dukater: 35.000 kr. (Ved 100 deltagere)
3. Åbne weekender: 20.000 kr. (Bifrost projekt)

4. Drift (El/vand): 10.000 kr.
5. NERF projekt (Bifrost): 32.000 kr.
6. Aktiv sommer: 60.000 kr. (ved 150 deltagere)
7. Administration: 5.000 kr.
8. Sunfall Vinter: 50.000 kr. (ved 150 deltagere)

c. Fundraising- og sponsor aktiviteter i kommende kvartal
i. Vi har ansøgt om:

1. 689.000 kr. Hos Nordea fonden Kulturhus pulje
2. 275.000 kr. Til Solceller hos Guldborgsund kommune & Nordea
Fonden

3. 50.000 kr. Til en ny robotklipper hos DUF
4. I gang med ansøgning til Underværker og LOA fonden

d. Spørgsmål?

5. Fællesudvalget v. Daniel Møbjerg
a. Præsentation af udvalget og retningslinjer for deltagelse
b. Orientering om samarbejdsprojekter og aktiviteter med andre organisationer
c. Planer for kommende kvartal
d. Spørgsmål?

Udvalget er lavet mhp samle de aktive projekter på tværs af organisationen, så de kan blive
enige om detaljer på lokationen. Fx har dette været opsætningen af midlertidige lejre,
opsætningen af fast halvtag m.v.

Det foreslås at kommende projekter i foreningen også bliver inviteret til udvalget, så kommende
projekter også kan blive opdateret løbende om de forbedringer der er undervejs på Wonderland.
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6. Sunfall v. Daniel Møbjerg

a. Præsentation af projektgruppen
b. Status
c. Spørgsmål?

Ud fra at snakke med hovedarrangør, Daniel Regin Mortensen, går forberedende fremad efter
planen.
Hovedparten af kontakten til deltagerne sker direkte til konkrete personer, hvilket gør at det kan
se dødt ud på Facebook. Baggrunden for dette er mængden af udfordringer, det giver, når det
lægges mere offentligt.

Dittman tilføjer det ikke forventes at blive det største event, men et event hvor dem som
kommer, faktisk ønsker at være med til eventet på de præmisser det bliver lavet.

7. Rom og Dukater 5 v. Mikkel Ørsøe
a. Præsentation af projektgruppen
b. Kort status
c. Udfordringer for projektet
d. Spørgsmål?

Det løber fremad efter planerne. Det forventes at blive 80-100 deltagere, men svært at sige da
deltagerne køber billetter tæt på afvikling.
Der er stor opbakning af frivillige til at hjælpe med at opsætte og klargøre event - tak til dem.

8. Trygheds Udvalget v. Daniel Møbjerg
a. Præsentation af udvalget og retningslinjer for deltagelse
b. Statusopdatering på trygheds initiativer og -projekter
c. Evaluering af eksisterende sikkerhedsprocedurer
d. Spørgsmål?

Det er udvalget, hvor der bliver håndteret social sikkerhed på tværs af organisationen. Der er
en mail som kan modtage henvendelse efter skrevne procedurer. Over det sidste lange
stykke tid har der ikke været nogen henvendelser og derfor ingen øvrig aktivitet i udvalget.
Mail adressen er: safe@wonderstudios.dk.

9. Sikkerhedsudvalget v. Mikkel Ørsøe
a. Præsentation af udvalget og retningslinjer for deltagelse
b. Statusopdatering på trygheds initiativer og -projekter
c. Evaluering af eksisterende sikkerhedsprocedurer
d. Spørgsmål?

Udvalget arbejde for sikre foreningen har uddannet og motiveret personer der kan varetage



sikkerhedsopgaver i forbindelse med afviklinger. Ligeledes i forberedende fase for at lave
sikkerhedsplaner og risikovurderinger.

Referat for kvartalsmødet 2023 06 25 side 3
Da arrangementerne i foreningen er under 150 personer, er lovkrav til udvalget væsentligt
lavere. Det gør deres opgaver og arbejde tilsvarende mindre.

Der arbejdes på at omregistrere vores lokaler på Wonder til at være “forsamlingslokaler”. Dette
gør forskel på hvilke godkendelser der skal søges til hvert enkelte event.

10. Drift Udvalget v. Kaare Hussmann
a. Præsentation af udvalget og retningslinjer for deltagelse
b. Gennemgang af vedligeholdelses- og driftsaktiviteter
c. Planer for kommende kvartal
d. Drøftelse af eventuelle behov for forbedringer eller investeringer
e. Spørgsmål?

Den praktiske del af drive-lokationen. Fokus på at være fysisk aktive hernede mere end 1 gang
pr. 3 måneder. Ligeledes fokus på at kunne skrue ting sammen.
Opgaven er den daglige vedligeholdelse af området samt nye projekter. Sikre vores sted står
pænt. Eksempelvis når Fællesudvalget ønsker at fjerne et område af buske, vil opgaven gå til
drift-udvalget, der får det gjort.

Over den sidste tid, har der været en del projekter hos udvalget, således nogle af disse er
blevet givet videre til konkrete frivillige eller hyret mandskab til det.

Planen for næste 3 måneder er oprydning og vedligehold. Tilføjelsen af Emil (Onkel Krig) har
gjort, at der allerede nu er opryddet store arealer inde og udenfor. Snarligt skal der tilskæres
grønt, inden det vokser så meget, det er til skade for bygninger.

Bemærkning omkring hvem der klargøre hvad til arrangementer: Driftsudvalget vil gerne hjælpe
med rådgivning og hjælp - men forventer man der er gjort områder fysisk klar, skal dette
bestilles på forhånd. Fx af dette er slå græsset, trække strøm nye steder, opsætte toiletvogn.

11. Festudvalget v. ?
a. Præsentation af udvalget og retningslinjer for deltagelse
b. Evaluering af tidligere afholdte fester og arrangementer
c. Planlægning af kommende fester og arrangementer
d. Spørgsmål?

Der har været en rigtig god fest i starten af året med 3 retters middag, mordmysterie og alt
muligt. Vi vil gerne have et udvalg til at arrangere nogle faste arrangementer. Oplaget ville være
en fest ved start- og slut-sæsonen på Wonderland.



Er der nogen som har interesse, må de gerne give den gas. Tag blot fat i en fra bestyrelsen.
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12. Eventuelt
a. Andre emner eller spørgsmål, der ikke er dækket i dagsordenen.

i. Donations Projekt

Joachim rejser sig op. Han arbejder på at gøre Bifrost almennyttig velgørenhedsforening,
således at private og forretninger kan donere til dem. Hvis det lykkes kan dette kopieres til
Wonder.
På sigt kan man på baggrund af det også søge om at få momsrefusion.

ii. Forbedringer af Kvartalsmøde

Formanden efterspørger input på, hvordan afviklingen af Kvartalsmøder afholdes. God
stemning om formatet, særligt så folk er opdateret med de forskellige udvalgs projekter.

iii. Filmprojekt Tempus

HD arbejder på et projekt om at lave en kortfilm på Wonderland. Dette drives af instruktøren,
David Silset, der var nede og lave mordmysterie til vores GF + fest i foråret. Filmen bliver sci-fi
med fokus på 3 hovedrollernes relationer internt. Dette i en historie hvor der er et umanerligt
tidsaspekt der ekskalere som historien skrider frem. Deraf titlen Tempus.

Hovedansvarlige i projektet er medlemmer af foreningen og samarbejder med Wonder. Det er
en non-profil og forventet budget på 3-40.000 DKK.

Er man interesseret i at være med og hjælpe til, er man velkommen til at kontakte HD. Det crew
der arbejder omkring kameraerne er professionelle, så der forventes et højt niveau af produktet.
Eksempel på dette er David’s seneste film: Death Grip.

Kender man nogen der kunne sponsorere noget, særligt lokalt, tages dette også imod med
kyshånd, da økonomien mangler det sidste for at hænge sammen.
Man kan følge med i projektet på Instagram på: #TempusShortFilm.
Kontakt til HD: dl@wonderstudios.dk

iv. Kunstprojekter

Dittman gør opmærksom på, at der er muligheder for at køre flere kunstprojekter på
Wonderland.



Fx kan man med EU midler få dækket kost & logi for en kunstner til at arbejde koncentreret på
deres kunst, med Wonder som vært.
Skulle det opstarte nogle ideer, kan man kontakte Dittman. jdj@wonderstudios.dk

v. Aktiv sommer

Emil Wissing og Joachim Dittman laver ungdomsaktiviteter med NERF og VR i samarbejde med
Guldborgsund Kommune til august, hvor der forventes 100-150 børn og unge.
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13. Næste kvartalsmøde og afslutning

Næste møde, inkl sommerfest, er 26-27/august.
https://www.facebook.com/events/3313943825536580?acontext=%7B%22event_action_history
%22%3A[%7B%22surface%22%3A%22group%22%7D]%7D



Referat for kvartalsmødet 2023 06 25 side 6


